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[Texte]
Mr. Anguish: The only question I would have left, Mr. 

Chairman, unless something else stimulates my interest or 
other members of the committee, is that I understand you are 
not breaking the threshold any longer. Have you put policies 
into place or mechanisms into place to ensure that from now 
on, from this point on, the Department of Public Works will no 
longer break the $100,000 threshold?

Mr. Mackay: That is correct. On May 20 last year, we put 
out an internal directive with the process and the procedures 
outlined that we will comply with the requirements of Trea
sury Board policy on this issue. In fact, we have been applying 
it since that time.

The Chairman: Anything else?
Mr. Anguish: Could we hear from the Auditor General, if he 

has any wrap-un comments?
The Chairman: Do you have any wrap-up comments 

concerning what you have heard here today in the testimony?
Mr. Dye: Well I am pleased to see the department is now 

complying with the regulations which they consistently broke 
for many years. I think the Deputy Minister did make it clear 
that in any of these 14 cases you have been reviewing there 
were no—in any of the four criteria mentioned by Mr. 
Meyboom ... none of them applied. I think that was clear in 
his testimony. I thought maybe you did not understand that for 
a while, but you did mention that point which I thought was 
the point I would have liked to intervene on earlier and did not.

The Chairman: Thank you very much. Any further ques
tions on this particular subject matter?

1 would like to ask members of the committee if they could 
come to the front after we adjourn the meeting. 1 have one 
quick item to deal with, sort of on a semi-steering committee 
basis.

Without any further ado, I will adjourn the meeting to the 
call of the Chair. Thank you very much.

[Traduction]
M. Anguish: La seule question que j’aimerais poser, 

monsieur le président, à moins que moi-même ou d’autres 
membres du Comité ne trouvent un autre sujet intéressant, 
concerne le fait que d’après ce qu’on m’a donné à entendre, 
vous respectez le seuil maintenant. Avez-vous établi des 
politiques ou des directives pour vous assurer que le ministère 
des Travaux publics ne va plus aller au-delà du seuil de 
100,000$?

M. Mackay: C’est exact: L’année dernière, nous avons 
publié une directive interne le 20 mai précisant la procédure à 
suivre pour respecter les conditions du Conseil du Trésor à cet 
égard. En fait, nous appliquons la directive depuis ce moment- 
là.

Le président: Y a-t-il autre chose?
M. Anguish: Peut-être que le Vérificateur général aurait des 

commentaires à faire avant de finir?
Le président: Avez-vous quelque chose à dire au sujet des 

témoignages que nous avons reçus aujourd’hui?
M. Dye: Eh bien, je suis heureux d’entendre que le ministère 

applique maintenant les règlements qu’il ne respectait pas 
depuis si longtemps. Je crois que le sous-ministre a précisé que 
dans les 14 cas que vous étudiez, aucun des quatre critères 
mentionnés par M. Meyboom ne s’appliquait. Je crois qu’il a 
clairement précisé dans son témoignage. Je croyais que vous ne 
l’aviez peut-être pas compris pendant un certain temps, mais 
vous avez fini par le mentionner. C’était le seul point que je 
voulais soulever au sujet des témoignages.

Le président: Merci beaucoup. Y a-t-il d’autres questions là- 
dessus?

J’aimerais demander aux membres du Comité de venir me 
parler une fois que j’aurai levé la séance. 11 y a une petite 
question de procédure qui doit être réglée par le comité 
directeur.

Sans plus attendre, je vais lever la séance jusqu’à nouvelle 
convocation du président. Merci beaucoup.


